
Bestyrelsesmøde i Vejlby Vænge 31-1-18 Kl. 18.30 

Til stede: Gitte A, Gitte O og Marianne (ref) 

 

1. Valg af ordstyrer : Gitte A.  

2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt med rettelse af punkt 7, det er dansk 

kabel tv og ikke You see. 

3. Godkendelse af referat: Referatet er godkendt. 

4. FAB møde: Det er vores tr til at afholde FAB mødet. Marianne undersøger om 

hun kan få fri d. 8/4, da det er arbejdsweekend for hende. Vi tænker at traktere 

med ost og pølsebord samt en kage. 

5. Grøn plan: Efter nyligt afholdt møde med SLA afventer vi et nyt udkast.  

6. Beboertilfredsheds undersøgelse: Vi går i dybden med den på næste møde, 

for at se på om der er områder der kræver en større opmærksomhed fra vores 

side. Arbejder eventuelt videre med den på et seminar. 

7. You see/Dansk kabel tv: Vi undersøger hvordan de andre afdelinger forholer 

sig til afstemningen om ændring af vilkår og priser for internet. Afholder de 

andre afdelinger et ekstraordinært afdelingsmøde om emnet, taget vi det op i 

forbindelse med vores møde om grøn plan og ellers tager vi afstemningen til 

det ordinære møde i September. Gitte O vender det med Bjarne på kontoret. 

8. Fastelavn: Foreløbig hjælper Gitte A og Gitte O  samt beboer Mette 

Nellemann med til festen ved meny. Vi saver beboere der ønsker at hjælpe til 

ved arrangementet. 

9. Indkomne forslag: Vi påtænker at lave arbejdsseminar med julefrokost, hvor vi 

vil arbejde med velkomst pjece og beboertilfredsheds undersøgelsen samt 

udvikling af en facebookside for Vejlby vænge som styres af 

afdelingsbestyrelsen. 



10. Evt: Vi skal have malet i Vængehuset, Gitte O tager fat i Alf som har tilbudt 

sin hjælp. Vi har fået kort til Jysk, til indkøb af nye gardiner. 

 

 

 


